Consent Letter

本人,姚雪(中华人民共和国(下称"中国")公民,身份证号码: 360104198303071000),为关嵩(中国公民,身份证号码:440112198104180000) 之合法配偶。本人在此确认已知悉,并且无条件并不可撤销地同意本人配偶签署 下列文件(下称"交易文件"),并同意其按照交易文件的规定处置本人配偶持 有、并登记在其名下的深圳市创梦天地科技有限公司(下称"内资企业")的股权:

The undersigned, Xue, YAO, a People's Republic of China ("China" or the "PRC") citizen with PRC Identification Card No.: 360104198303071000, is the lawful spouse of Song, GUAN, a PRC citizen with PRC Identification Card No.: 440112198104180000. I hereby unconditionally and irrevocably agree on the execution of the following documents (hereinafter referred to as the "Transaction Documents") by my spouse and the disposal of the equity interests of Shenzhen iDreamSky Technology Co., Ltd. (the "Domestic Company") held by my spouse and registered in his name according to the Transaction Documents:

- 1) 与深圳市前海创梦科技有限公司(下称"前海创梦")及内资企业于 2018 年 <u>5</u>月 <u>10</u>日签署的《股权质押协议》; The Equity Interest Pledge Agreement entered into by and between Shenzhen Qianhai iDream Technology Co., Ltd. ("Qianhai iDream") and the Domestic Company on May 10, 2018;
- 2) 与前海创梦及内资企业于 2018 年 <u>5</u>月 <u>10</u>日签署的《独家购买权协议》;及 The Exclusive Option Agreement entered into by and between Qianhai iDream and the Domestic Company on <u>May 10</u>, 2018; and
- 3) 于 2018 年 <u>5</u>月 <u>10</u> 日向前海创梦出具的《授权委托书》。 The Power of Attorney issued to Qianhai iDream on <u>May 10</u>, 2018.

本人确认和同意本人配偶现在和将来持有的内资企业的股权是本人配偶的个人财产,不构成本人与本人配偶的共同财产,本人配偶有权独自处理该等股权。本人在此无条件地并不可撤销地放弃任何适用之法律可能授予本人的对该等股权及其对应资产的任何权利或权益,承诺不就该等股权及其对应资产提出任何主张,包括主张该等股权及对应的资产构成本人与本人配偶的共同财产,基于该等主张而主张参与内资企业的日常运营管理或以任何方式影响本人配偶对该等股权的决定。本人进一步确认,本人配偶有权独自享有和履行其在交易文件项下的权利和义务,本人配偶履行交易文件以及对交易文件的进一步修改或终止交易文件或签署其他文件替代交易文件并不需要本人另行授权或同意。

本人承诺,本人将签署一切必要的文件,并采取一切必要的行动,以确保(经不时修订的)交易文件得到适当的履行。

I hereby undertake to execute all necessary documents and take all necessary actions to ensure appropriate performance of the Transaction Documents (as amended from time to time).

本人同意并承诺,本人不会在任何时候作出与交易文件项下安排或本同意函相冲突的行为。如本人由于任何原因获得内资企业的任何股权,则本人应受(经不时修订的)交易文件的约束,并遵守作为内资企业的股东在(经不时修订的)交易文件项下的义务,且为此目的,一旦前海创梦提出要求,本人应签署格式和内容基本与(经不时修订的)的交易文件相同的一系列书面文件。

I hereby agree and covenant that, I will not act in any manner in conflict with the arrangement contemplated under the Transaction Documents or this Spousal Consent Letter at any time. If I acquire any equity interest of the Domestic Company for any reason, I shall be bound by the Transaction Documents (as amended from time to time), and comply with the obligations of shareholders of the Domestic Company under the Transaction Documents (as amended from time to time). For such purpose, at the request of Qianhai iDream, I will execute a series of written documents with the form and substance substantially the same as the Transaction Documents (as amended from time to time).

本人进一步确认、承诺及保证,在任何情况下,包括但不限于如出现本人和本人配偶离婚的情形,本人配偶有权独自处理其持有的内资企业的股权及对应的资产,本人不会采取任何可能影响或者妨碍本人配偶履行在交易文件下所承担的义务的行为。

I hereby further confirm, covenant and undertake, in any case, including without limitation, the occurrence of the divorce between my spouse and me, my spouse is entitled to handle the equity interest of the Domestic Company held by him and its corresponding assets, and I will not take any actions that may affect or prejudice my spouse's performance of his duties under the Transaction Documents.

The covenants, confirmation, agreement, authorization under this Consent Letter shall not be revoked, impaired, nullified or adversely affected, due to increase or decrease in the equity interests of the Domestic Company, merger or other similar events, or my incapability or death, or my divorce with my spouse and the like.

本确认函的其他未尽事项,包括但不限于适用法律、争议解决、定义及释义亦与交易文件的约定相同。

For matters not specified herein, including without limitation the governing law, dispute resolution, definition and interpretation, shall be governed by the same provisions of the Transaction Documents.

本确认函以中文和英文书就。如中英文版本存在冲突,应以中文版本为准。 This Consent Letter is written in Chinese and English. In the case of any conflicts between Chinese version and English version, the Chinese version shall prevail.

本确认函于 2018 年 <u>5</u> 月 <u>10</u> 日签署。 This Consent Letter is signed on May 10, 2018.

签字:

By:

姚雪

Xue, YAO

Consent Letter

本人, 沈梦(中华人民共和国(下称"中国")公民,身份证号码: 652922198701150324),为苏萌(中国公民,身份证号码:610102197805183590) 之合法配偶。本人在此确认已知悉,并且无条件并不可撤销地同意本人配偶签署 下列文件(下称"交易文件"),并同意其按照交易文件的规定处置本人配偶持 有、并登记在其名下的深圳市创梦天地科技有限公司(下称"内资企业")的股权:

The undersigned, Meng, SHEN, a People's Republic of China ("China" or the "PRC") citizen with PRC Identification Card No.: 652922198701150324, is the lawful spouse of Meng, SU, a PRC citizen with PRC Identification Card No.: 610102197805183590. I hereby unconditionally and irrevocably agree on the execution of the following documents (hereinafter referred to as the "Transaction Documents") by my spouse and the disposal of the equity interests of Shenzhen iDreamSky Technology Co., Ltd. (the "Domestic Company") held by my spouse and registered in his name according to the Transaction Documents:

- 1) 与深圳市前海创梦科技有限公司(下称"前海创梦")及内资企业于 2018 年 5 月 10 日签署的《股权质押协议》;
 The Equity Interest Pledge Agreement entered into by and between Shenzhen Qianhai iDream Technology Co., Ltd. ("Qianhai iDream") and the Domestic Company on May 10 , 2018;
- 2) 与前海创梦及内资企业于 2018年<u>5</u>月<u>10</u>日签署的《独家购买权协议》;及
 The Exclusive Option Agreement entered into by and between Qianhai iDream and the Domestic Company on May 10 , 2018; and
- 3) 于 2018 年 <u>5</u>月 <u>10</u> 日向前海创梦出具的《授权委托书》。 The Power of Attorney issued to Qianhai iDream on <u>May 10</u>, 2018.

本人确认和同意本人配偶现在和将来持有的内资企业的股权是本人配偶的个人财产,不构成本人与本人配偶的共同财产,本人配偶有权独自处理该等股权。本人在此无条件地并不可撤销地放弃任何适用之法律可能授予本人的对该等股权及其对应资产的任何权利或权益,承诺不就该等股权及其对应资产提出任何主张,包括主张该等股权及对应的资产构成本人与本人配偶的共同财产,基于该等主张而主张参与内资企业的日常运营管理或以任何方式影响本人配偶对该等股权的决定。本人进一步确认,本人配偶有权独自享有和履行其在交易文件项下的权利和义务,本人配偶履行交易文件以及对交易文件的进一步修改或终止交易文件或签署其他文件替代交易文件并不需要本人另行授权或同意。

I hereby confirm and agree that the equity interest in the Domestic Company currently and hereafter held by my spouse is his individual property, not the joint property of my spouse and I, which my spouse is entitled to dispose of on his own. I

本人承诺,本人将签署一切必要的文件,并采取一切必要的行动,以确保(经不时修订的)交易文件得到适当的履行。

I hereby undertake to execute all necessary documents and take all necessary actions to ensure appropriate performance of the Transaction Documents (as amended from time to time).

本人同意并承诺,本人不会在任何时候作出与交易文件项下安排或本同意函相冲突的行为。如本人由于任何原因获得内资企业的任何股权,则本人应受(经不时修订的)交易文件的约束,并遵守作为内资企业的股东在(经不时修订的)交易文件项下的义务,且为此目的,一旦前海创梦提出要求,本人应签署格式和内容基本与(经不时修订的)的交易文件相同的一系列书面文件。

I hereby agree and covenant that, I will not act in any manner in conflict with the arrangement contemplated under the Transaction Documents or this Spousal Consent Letter at any time. If I acquire any equity interest of the Domestic Company for any reason, I shall be bound by the Transaction Documents (as amended from time to time), and comply with the obligations of shareholders of the Domestic Company under the Transaction Documents (as amended from time to time). For such purpose, at the request of Qianhai iDream, I will execute a series of written documents with the form and substance substantially the same as the Transaction Documents (as amended from time to time).

本人进一步确认、承诺及保证,在任何情况下,包括但不限于如出现本人和本人配偶离婚的情形,本人配偶有权独自处理其持有的内资企业的股权及对应的资产,本人不会采取任何可能影响或者妨碍本人配偶履行在交易文件下所承担的义务的行为。

I hereby further confirm, covenant and undertake, in any case, including without limitation, the occurrence of the divorce between my spouse and me, my spouse is entitled to handle the equity interest of the Domestic Company held by him and its corresponding assets, and I will not take any actions that may affect or prejudice my spouse's performance of his duties under the Transaction Documents.

本确认函所作之承诺、确认、同意、授权不因内资公司的股权权益的增、减、合并或其他类似事件,亦不因本人丧失民事行为能力、民事行为能力受限制、死亡,或者本人与本人配偶离异等类似事件,而发生撤销、减损、无效或其他不利变化。

The covenants, confirmation, agreement, authorization under this Consent Letter shall not be revoked, impaired, nullified or adversely affected, due to increase or decrease in the equity interests of the Domestic Company, merger or other similar events, or my incapability or death, or my divorce with my spouse and the like.

本确认函的其他未尽事项,包括但不限于适用法律、争议解决、定义及释义亦与交易文件的约定相同。

For matters not specified herein, including without limitation the governing law, dispute resolution, definition and interpretation, shall be governed by the same provisions of the Transaction Documents.

本确认函以中文和英文书就。如中英文版本存在冲突,应以中文版本为准。 This Consent Letter is written in Chinese and English. In the case of any conflicts between Chinese version and English version, the Chinese version shall prevail.

本确认函于 2018 年<u>5</u>月<u>10</u>日签署。 This Consent Letter is signed on <u>May 10</u>, 2018.

By: _ 沈梦

Meng, SHEN

Consent Letter

本人,<u>左婷婷</u> (中华人民共和国(下称"中国")公民,身份证号码: 430723198802255240),为郭远祥(中国公民,身份证号码: 43102719871015001X)之合法配偶。本人在此确认已知悉,并且无条件并不可撤销地同意本人配偶签署下列文件(下称"交易文件"),并同意其按照交易文件的规定处置本人配偶持有、并登记在其名下的深圳市创梦天地科技有限公司(下称"内资企业")的股权:

The undersigned, <u>Tingting ZUO</u>, a People's Republic of China ("China" or the "PRC") citizen with PRC Identification Card No.: <u>430723198802255240</u>, is the lawful spouse of Yuanxiang, GUO, a PRC citizen with PRC Identification Card No.: 43102719871015001X. I hereby unconditionally and irrevocably agree on the execution of the following documents (hereinafter referred to as the "Transaction Documents") by my spouse and the disposal of the equity interests of Shenzhen iDreamSky Technology Co., Ltd. (the "Domestic Company") held by my spouse and registered in his name according to the Transaction Documents:

- 1) 与深圳市前海创梦科技有限公司(下称"前海创梦")及内资企业于 2018 年 <u>5</u>月 <u>10</u> 日签署的《股权质押协议》; The Equity Interest Pledge Agreement entered into by and between Shenzhen Qianhai iDream Technology Co., Ltd. ("Qianhai iDream") and the Domestic Company on May 10, 2018;
- 2) 与前海创梦及内资企业于 2018 年 <u>5</u>月 <u>10</u>日签署的《独家购买权协议》;及 The Exclusive Option Agreement entered into by and between Qianhai iDream and the Domestic Company on May 10, 2018; and
- 3) 于 2018 年 2018 年 <u>5</u>月 <u>10</u> 日向前海创梦出具的《授权委托书》。 The Power of Attorney issued to Qianhai iDream on <u>May 10</u>, 2018.

本人确认和同意本人配偶现在和将来持有的内资企业的股权是本人配偶的个人财产,不构成本人与本人配偶的共同财产,本人配偶有权独自处理该等股权。本人在此无条件地并不可撤销地放弃任何适用之法律可能授予本人的对该等股权及其对应资产的任何权利或权益,承诺不就该等股权及其对应资产提出任何主张,包括主张该等股权及对应的资产构成本人与本人配偶的共同财产,基于该等主张而主张参与内资企业的日常运营管理或以任何方式影响本人配偶对该等股权的决定。本人进一步确认,本人配偶有权独自享有和履行其在交易文件项下的权利和义务,本人配偶履行交易文件以及对交易文件的进一步修改或终止交易文件或签署其他文件替代交易文件并不需要本人另行授权或同意。

本人承诺,本人将签署一切必要的文件,并采取一切必要的行动,以确保(经不时修订的)交易文件得到适当的履行。

I hereby undertake to execute all necessary documents and take all necessary actions to ensure appropriate performance of the Transaction Documents (as amended from time to time).

本人同意并承诺,本人不会在任何时候作出与交易文件项下安排或本同意函相冲突的行为。如本人由于任何原因获得内资企业的任何股权,则本人应受(经不时修订的)交易文件的约束,并遵守作为内资企业的股东在(经不时修订的)交易文件项下的义务,且为此目的,一旦前海创梦提出要求,本人应签署格式和内容基本与(经不时修订的)的交易文件相同的一系列书面文件。

I hereby agree and covenant that, I will not act in any manner in conflict with the arrangement contemplated under the Transaction Documents or this Spousal Consent Letter at any time. If I acquire any equity interest of the Domestic Company for any reason, I shall be bound by the Transaction Documents (as amended from time to time), and comply with the obligations of shareholders of the Domestic Company under the Transaction Documents (as amended from time to time). For such purpose, at the request of Qianhai iDream, I will execute a series of written documents with the form and substance substantially the same as the Transaction Documents (as amended from time to time).

本人进一步确认、承诺及保证,在任何情况下,包括但不限于如出现本人和本人配偶离婚的情形,本人配偶有权独自处理其持有的内资企业的股权及对应的资产,本人不会采取任何可能影响或者妨碍本人配偶履行在交易文件下所承担的义务的行为。

I hereby further confirm, covenant and undertake, in any case, including without limitation, the occurrence of the divorce between my spouse and me, my spouse is entitled to handle the equity interest of the Domestic Company held by him and its corresponding assets, and I will not take any actions that may affect or prejudice my spouse's performance of his duties under the Transaction Documents.

The covenants, confirmation, agreement, authorization under this Consent Letter shall not be revoked, impaired, nullified or adversely affected, due to increase or decrease in the equity interests of the Domestic Company, merger or other similar events, or my incapability or death, or my divorce with my spouse and the like.

本确认函的其他未尽事项,包括但不限于适用法律、争议解决、定义及释义亦与交易文件的约定相同。

For matters not specified herein, including without limitation the governing law, dispute resolution, definition and interpretation, shall be governed by the same provisions of the Transaction Documents.

本确认函以中文和英文书就。如中英文版本存在冲突,应以中文版本为准。 This Consent Letter is written in Chinese and English. In the case of any conflicts between Chinese version and English version, the Chinese version shall prevail.

本确认函于 2018 年 <u>5</u> 月 <u>10</u> 日签署。 This Consent Letter is signed on May 10, 2018.

签字:

By:__

Name:

Consent Letter

本人,李霞(中华人民共和国(下称"中国")公民,身份证号码: 412825198212088821),为陈湘宇(中国公民,身份证号码:430302198206203272) 之合法配偶。本人在此确认已知悉,并且无条件并不可撤销地同意本人配偶签署 下列文件(下称"交易文件"),并同意其按照交易文件的规定处置本人配偶持 有、并登记在其名下的深圳市创梦天地科技有限公司(下称"内资企业")的股权:

The undersigned, Li, XIA, a People's Republic of China ("China" or the "PRC") citizen with PRC Identification Card No.: 412825198212088821, is the lawful spouse of Xiangyu, CHEN, a PRC citizen with PRC Identification Card No.: 430302198206203272. I hereby unconditionally and irrevocably agree on the execution of the following documents (hereinafter referred to as the "Transaction Documents") by my spouse and the disposal of the equity interests of Shenzhen iDreamSky Technology Co., Ltd. (the "Domestic Company") held by my spouse and registered in his name according to the Transaction Documents:

- 1) 与深圳市前海创梦科技有限公司(下称"前海创梦")及内资企业于 2018 年 <u>5</u>月 <u>10</u> 日签署的《股权质押协议》; The Equity Interest Pledge Agreement entered into by and between Shenzhen Qianhai iDream Technology Co., Ltd. ("Qianhai iDream") and the Domestic Company on May 10, 2018;
- 2) 与前海创梦及内资企业于 2018 年 <u>5</u>月 <u>10</u> 日签署的《独家购买权协议》;及 The Exclusive Option Agreement entered into by and between Qianhai iDream and the Domestic Company on May 10, 2018; and
- 3) 于 2018 年 <u>5</u> 月 <u>10</u> 日向前海创梦出具的《授权委托书》。 The Power of Attorney issued to Qianhai iDream on <u>May 10</u>, 2018.

本人确认和同意本人配偶现在和将来持有的内资企业的股权是本人配偶的个人财产,不构成本人与本人配偶的共同财产,本人配偶有权独自处理该等股权。本人在此无条件地并不可撤销地放弃任何适用之法律可能授予本人的对该等股权及其对应资产的任何权利或权益,承诺不就该等股权及其对应资产提出任何主张,包括主张该等股权及对应的资产构成本人与本人配偶的共同财产,基于该等主张而主张参与内资企业的日常运营管理或以任何方式影响本人配偶对该等股权的决定。本人进一步确认,本人配偶有权独自享有和履行其在交易文件项下的权利和义务,本人配偶履行交易文件以及对交易文件的进一步修改或终止交易文件或签署其他文件替代交易文件并不需要本人另行授权或同意。

本人承诺,本人将签署一切必要的文件,并采取一切必要的行动,以确保(经不时修订的)交易文件得到适当的履行。

I hereby undertake to execute all necessary documents and take all necessary actions to ensure appropriate performance of the Transaction Documents (as amended from time to time).

本人同意并承诺,本人不会在任何时候作出与交易文件项下安排或本同意函相冲突的行为。如本人由于任何原因获得内资企业的任何股权,则本人应受(经不时修订的)交易文件的约束,并遵守作为内资企业的股东在(经不时修订的)交易文件项下的义务,且为此目的,一旦前海创梦提出要求,本人应签署格式和内容基本与(经不时修订的)的交易文件相同的一系列书面文件。

I hereby agree and covenant that, I will not act in any manner in conflict with the arrangement contemplated under the Transaction Documents or this Spousal Consent Letter at any time. If I acquire any equity interest of the Domestic Company for any reason, I shall be bound by the Transaction Documents (as amended from time to time), and comply with the obligations of shareholders of the Domestic Company under the Transaction Documents (as amended from time to time). For such purpose, at the request of Qianhai iDream, I will execute a series of written documents with the form and substance substantially the same as the Transaction Documents (as amended from time to time).

本人进一步确认、承诺及保证,在任何情况下,包括但不限于如出现本人和本人配偶离婚的情形,本人配偶有权独自处理其持有的内资企业的股权及对应的资产,本人不会采取任何可能影响或者妨碍本人配偶履行在交易文件下所承担的义务的行为。

I hereby further confirm, covenant and undertake, in any case, including without limitation, the occurrence of the divorce between my spouse and me, my spouse is entitled to handle the equity interest of the Domestic Company held by him and its corresponding assets, and I will not take any actions that may affect or prejudice my spouse's performance of his duties under the Transaction Documents.

The covenants, confirmation, agreement, authorization under this Consent Letter shall not be revoked, impaired, nullified or adversely affected, due to increase or decrease in the equity interests of the Domestic Company, merger or other similar events, or my incapability or death, or my divorce with my spouse and the like.

本确认函的其他未尽事项,包括但不限于适用法律、争议解决、定义及释义亦与交易文件的约定相同。

For matters not specified herein, including without limitation the governing law, dispute resolution, definition and interpretation, shall be governed by the same provisions of the Transaction Documents.

本确认函以中文和英文书就。如中英文版本存在冲突,应以中文版本为准。 This Consent Letter is written in Chinese and English. In the case of any conflicts between Chinese version and English version, the Chinese version shall prevail.

本确认函于 2018 年 <u>5</u> 月 <u>10</u> 日签署。 This Consent Letter is signed on May 10, 2018.

签字:

By:

李霞

Li, XÍ

Consent Letter

本人,何松华(中华人民共和国(下称"中国")公民,身份证号码: 430528198303224061),为雷俊文(中国公民,身份证号码: 430528198307110512) 之合法配偶。本人在此确认已知悉,并且无条件并不可撤销地同意本人配偶签署下列文件(下称"交易文件"),并同意其按照交易文件的规定处置本人配偶持有、并登记在其名下的深圳市创梦天地科技有限公司(下称"内资企业")的股权:

The undersigned, Songhua, HE, a People's Republic of China ("China" or the "PRC") citizen with PRC Identification Card No.: 430528198303224061, is the lawful spouse of Junwen, LEI, a PRC citizen with PRC Identification Card No.: 430528198307110512. I hereby unconditionally and irrevocably agree on the execution of the following documents (hereinafter referred to as the "Transaction Documents") by my spouse and the disposal of the equity interests of Shenzhen iDreamSky Technology Co., Ltd. (the "Domestic Company") held by my spouse and registered in his name according to the Transaction Documents:

- 1) 与深圳市前海创梦科技有限公司(下称"前海创梦")及内资企业于 2018 年 <u>5</u>月 <u>10</u> 日签署的《股权质押协议》; The Equity Interest Pledge Agreement entered into by and between Shenzhen Qianhai iDream Technology Co., Ltd. ("Qianhai iDream") and the Domestic Company on May 10, 2018;
- 2) 与前海创梦及内资企业于 2018 年 <u>5</u>月 <u>10</u>日签署的《独家购买权协议》;及 The Exclusive Option Agreement entered into by and between Qianhai iDream and the Domestic Company on <u>May 10</u>, 2018; and
- 3) 于 2018 年 <u>5</u> 月 <u>10</u> 日向前海创梦出具的《授权委托书》。 The Power of Attorney issued to Qianhai iDream on <u>May 10</u>, 2018.

本人确认和同意本人配偶现在和将来持有的内资企业的股权是本人配偶的个人财产,不构成本人与本人配偶的共同财产,本人配偶有权独自处理该等股权。本人在此无条件地并不可撤销地放弃任何适用之法律可能授予本人的对该等股权及其对应资产的任何权利或权益,承诺不就该等股权及其对应资产提出任何主张,包括主张该等股权及对应的资产构成本人与本人配偶的共同财产,基于该等主张而主张参与内资企业的日常运营管理或以任何方式影响本人配偶对该等股权的决定。本人进一步确认,本人配偶有权独自享有和履行其在交易文件项下的权利和义务,本人配偶履行交易文件以及对交易文件的进一步修改或终止交易文件或签署其他文件替代交易文件并不需要本人另行授权或同意。

本人承诺,本人将签署一切必要的文件,并采取一切必要的行动,以确保(经不时修订的)交易文件得到适当的履行。

I hereby undertake to execute all necessary documents and take all necessary actions to ensure appropriate performance of the Transaction Documents (as amended from time to time).

本人同意并承诺,本人不会在任何时候作出与交易文件项下安排或本同意函相冲突的行为。如本人由于任何原因获得内资企业的任何股权,则本人应受(经不时修订的)交易文件的约束,并遵守作为内资企业的股东在(经不时修订的)交易文件项下的义务,且为此目的,一旦前海创梦提出要求,本人应签署格式和内容基本与(经不时修订的)的交易文件相同的一系列书面文件。

I hereby agree and covenant that, I will not act in any manner in conflict with the arrangement contemplated under the Transaction Documents or this Spousal Consent Letter at any time. If I acquire any equity interest of the Domestic Company for any reason, I shall be bound by the Transaction Documents (as amended from time to time), and comply with the obligations of shareholders of the Domestic Company under the Transaction Documents (as amended from time to time). For such purpose, at the request of Qianhai iDream, I will execute a series of written documents with the form and substance substantially the same as the Transaction Documents (as amended from time to time).

本人进一步确认、承诺及保证,在任何情况下,包括但不限于如出现本人和本人配偶离婚的情形,本人配偶有权独自处理其持有的内资企业的股权及对应的资产,本人不会采取任何可能影响或者妨碍本人配偶履行在交易文件下所承担的义务的行为。

I hereby further confirm, covenant and undertake, in any case, including without limitation, the occurrence of the divorce between my spouse and me, my spouse is entitled to handle the equity interest of the Domestic Company held by him and its corresponding assets, and I will not take any actions that may affect or prejudice my spouse's performance of his duties under the Transaction Documents.

The covenants, confirmation, agreement, authorization under this Consent Letter shall not be revoked, impaired, nullified or adversely affected, due to increase or decrease in the equity interests of the Domestic Company, merger or other similar events, or my incapability or death, or my divorce with my spouse and the like.

本确认函的其他未尽事项,包括但不限于适用法律、争议解决、定义及释义亦与交易文件的约定相同。

For matters not specified herein, including without limitation the governing law, dispute resolution, definition and interpretation, shall be governed by the same provisions of the Transaction Documents.

本确认函以中文和英文书就。如中英文版本存在冲突,应以中文版本为准。 This Consent Letter is written in Chinese and English. In the case of any conflicts between Chinese version and English version, the Chinese version shall prevail.

本确认函于 2018 年 <u>5</u> 月 <u>10</u> 日签署。 This Consent Letter is signed on May 10, 2018.

签字:

Ву: __

何松华

Songhua, HE